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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem ellenőrzik megfelelően az állatvédelmi 
támogatást kapott telepeket?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Soványnak tűnő tehenekre, elhullott állatokra találtak az állatvédők a Farm-Fríz Kft kiskunlacházi
marhatelepén. A rendőrség vizsgálatot indított. A telepet működtető cég öt év alatt összesen 843
millió forint állami támogatásban részesült, 2017-ben csak állatjóléti támogatásra kaptak 150 millió
forintot egy pályázat keretében. A Pest Megyei Rendőr-főkapitányság közlése szerint állatkínzás
bűntettének gyanúja miatt indult eljárás ismeretlen tettes ellen.

Az  1991-ben  alapított  cégnek,  amelynek  számos  tulajdonosa  van,  a  tejhasznú  szarvasmarha
tenyésztése a főtevékenysége. Az ügyben sem a hatósági állatorvos, sem pedig a tulajdonos nem
kívánt nyilatkozni.

A fentiek alapján kérem Miniszter úr tájékoztatását:

Miért nem ellenőrzik megfelelően az állatvédelmi támogatást kapott telepeket? A megújítás alatt
álló Nemzeti Állatvédelmi Program keretében milyen eszközökkel terveznek fellépni a haszon- és
hobbiállat kínzókkal szemben, valamint megelőzni az ilyen eseteket?


